

| | | |
|---------------------------------------------------------------------------------------------------|--|----------------------------|
| Øsløs-Vesløs-Arup Menighedsråd | | Blad |
| | | Formandens initialer SO |
| Ordinært menighedsrådsmøde – Hannæs Hallen Onsdag den 07. Juni kl. 18.30 – 20.30 | | |
| Afbud fra: Margrethe, Jesper | | |

| | Sag/Dagsorden | Referat/Beslutning |
|---|-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|
| 1 | Velkommen & præsentation af dagsorden Orienteringspunkt Søren | Inger er referent |
| 2 | Orientering fra Præst Formand/Næstformand Kontaktperson Kasserer Kirkeværger Bygningssagkyndig Medarbejderrepræsentant Samarbejdsudvalget Øvrige medlemmer Dette er et orienteringspunkt! og ikke tiltænkt egentlig sagsbehandling. | Præsten: Kirkeblad deadline: 1 august. Nyt religionsneutralt stempel er anskaffet. Formand: Budget-møde v. provstiet forløb godt, vi fik gode input med hjem. Punkt til senere møde: Argumenter i forbindelse med energioverføring i Arup. Kassereren: gennemgang af regnskabet – se bilag. Kirkeværgen: Intet at melde Bygningssagkyndig: Afbud Medarbejder-rep.: Efterlyser referat af årets kirkesyn. Søren kontakter Jesper, der har papirerne liggende. Samarbejdsudvalg mødes i morgen. |
| 3 | Kalender /Årshjul Vi gennemgår de kommende 3 måneders aktiviteter som kræver organisation nu og her. | Menighedsrådsmøde + høstgudstjeneste skal på møde sidst i juni |
| 4 | Bortforpagtning af kirkens jord | Skal forpagtes ud igen. Dispensation kan ikke søges igen. Mulighed for braklægning diskuteres. |

| | | |
|----|------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|
| | | <p>Punkt på næste juni-møde. Landbo-Nord skal kontaktes så de kan hjælpe med annoncen (Alice og Tove tager opgaven). Varetager også anmodning om oplysninger over skovhandleplaner til miljøministeriet.</p> |
| 5 | <p>Infostandere udenfor kirken</p> <p>Opslagstavler i Brugsen og hos købmanden</p> <p>Hvordan ses vores opslag bedre?</p> | <p>Søren undersøger priser på en flytbar stander tager det på igen i August.</p> |
| 6 | <p>Fredede gravsteder</p> <p>Gravstederne besøges af personer fra museet og Provstiet. Vi koordinerer MR deltagelse</p> | <p>Syn d. 21. juni kl. 12.15 i Øsløs – derefter Vesløs og Arup. Per arrangerer kaffe efter arrangementet (kl. ca. 14.00). Vi evaluerer ved næste møde.</p> |
| 7 | <p>kursus til vores kontaktperson</p> <p>Alle folkekirkelige arbejdspladser med 10+ medarbejdere har en arbejdsmiljøgruppe bestående minimum af en arbejdsmiljørepræsentant og kontaktpersonen. Da vi er færre end 10 har vi "kun" kontaktpersonen" der derfor skal varetage alle arbejdsmiljøopgaver. Det er obligatorisk for arbejdsmiljørepræsentanten ved de større pastorater at deltage i folkekirkens arbejdsmiljø-uddannelse (3 dages kursus), men ikke for kontaktpersonen. Mange vælger dog alligevel at sende kontaktpersonen afsted på dette kursus (også selvom man har en arbejdsmiljørepræsentant). Jeg vil anbefale at kontaktpersoner (også evt. fremtidige), der ikke har haft kurset, bliver tilbudt det (ingen tvang selvfølgelig). vedhæftet kursusbeskrivelsen.</p> | <p>Fremtidige kontaktpersoner skal tilbydes dette kursus.</p> |
| 8 | <p>Rensning af orgel</p> <p>Peter Skibsted har set på orglet. Vi skal aftale hvad der videre skal ske.</p> | <p>Orgelrapport fremlægges – se bilag.</p> <p>Skal tages op igen på budgetmødet senere i juni måned.</p> |
| 9 | <p>Koncert v. Julianna</p> <p>Juliana vil meget gerne holde orgelkoncert i en af vores kirker. Vi må selv bestemme hvornår, hvor og hvad vi vil give for det.</p> | <p>Inger kontakter angående koncert i uge 40-41.</p> |
| 10 | <p>ARBEJDE MED KIRKEFESTIVALEN</p> <p>Margrethe kan muligvis ikke deltage - alternativer til hendes skattejagt må gerne være i baghånden. Alle</p> | <p>Planen over kirkefestivallen sendes ud igen.</p> |

| | | |
|----|-----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|
| 11 | Sognebladet | Øsløs-Vesløs-Arup Sogneblad – ikke ”kirke og sogneblad” Jens Chr. klarer næste sogneblads interview, hvis ikke andre presser sig på. |
| 12 | Køb af jord til præstegården Provsten har givet grønt lys til en ansøgning om brug af frie midler vi skal have budget og argumentation på plads | Tages med på budget-mødet sidst i juni. |
| 13 | Igangsættelse af renoveringen af kirkediget i Arup Provsten har givet grønt lys til en ansøgning om brug af frie midler. Vi skal have lagt et budget for "det indledende arbejde". | Tages med på budget-mødet sidst i juni. |
| 14 | Opsætning af ”Reserveret” skilte på parkeringspladsen Flere kirkefunktionærer ønsker egen plads på parkeringspladsen. | Vil blive vurderet fra gang til gang. Per har skilte liggende, der vil kunne bruges. |
| 15 | Genforhandling med Hannæshallen Skal lejen af mødelokale forlænges ? | Bente kontakter halbestyreren om at forny aftalen. |
| 16 | Store bededag 24 Biskoppen har opfordret til at vi tager stilling til hvordan vi vil afholde store bededag næste år. Anbefalingen er en aftensgudstjeneste enten torsdag eller fredag med efterfølgende hvede-spisning. | Vi afprøver gudstjeneste kl. 16.00-17.00 - hveder og kaffe i våbenhuset. |
| 17 | Eventuelt | Nye mødedatoer: Budgetmøde: 21. juni kl. 18.30 MR-møde: 16. august kl. 18.30 MR-møde: 6. september kl. 18.30 Medarbejderarrangement skal annonceres Evt. sammen med menighedsmøde + høstgudstjeneste. Skal med på næste juni-møde. Arbejdsmiljø for hele menighedsrådet. – Liva-kursus på dap (evt. sammen med tømmerby-lild). Tages med på næste møde. |
| 18 | Oplæsning af referat | Tjek |
| - | | |

Søren Ottosen

Alice Jacobsen

Jens Christian Toft

Knud Jørgen Kristoffersen

Jesper Jensen

Tove Ibsen Rishøj

Margrethe Højlund

Bente Holm Nielsen

Jørgen Jacobsen

Inger Hørning